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Komisia pre vzdelávanie, kultúru a voľnočasové aktivity  

pri obecnom zastupiteľstve Bernolákovo 

 

V Bernolákove, dňa 30. 10. 2023 

 

 

Zápisnica zo 7. zasadnutia komisie  

zo dňa 25. 10. 2023 v čase od 17:15 hod. 

Miesto konania: Zasadačka OcÚ Bernolákovo, Hlavná 111 

 

Predsedníčka komisie, Ing. Martina Brunel, privítala prítomných, otvorila zasadnutie komisie 

a konštatovala, že komisia je uznášania schopná. Prítomných členov s právom hlasovať: 5. 

Minimálne kvórum na prijatie uznesenia: 5. 

 

Prítomní členovia komisie podľa prezenčnej listiny: Ing. Martina Brunel MUDr. Michaela 

Mulera, JUDr. Juraj Ďorko, PhD., Ing. Rastislav Požár, Michaela Matejková. 

Zapisovateľka: Ing. Jana Jarová (OcÚ) – ospravedlnená (PN) 

Ospravedlnení členovia komisie: Katarína Koporcová, Marek Jakubovič, Jana Takács 

Horníčková 

Hostia: JUDr., Ing. Michal Bartók – zástupca starostu, Dis.art. Roman Müller – riaditeľ ZUŠ 

Bernolákovo 

 

Uznesenie č.1/7/2023 

Komisia VKVA schvaľuje program v nasledujúcom znení: 

1. Privítanie a otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Rozpočet ZUŠ na rok 2024  

4. Správa o VVČ ZUŠ za šk. rok 2022/2023 

5. Návrh na zrušenie uznesenia OZ č. 9/5/2023 Dohoda o zrušení darovacej zmluvy  

6. Správa o VVČ MŠ Kondrótova za šk. rok 2022/2023 

7. Správa o VVČ MŠ Komenského za šk. rok 2022/2023 

8. Správa o VVČ ZŠ Komenského za šk. rok 2022/2023 

9. Informácia z Rady školy pri ZŠ  - zmena predsedu RŠ 

10. Rôzne 

 

ZA: 5   PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 
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K bodu 2: 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľa zápisnice bola navrhnutá predsedníčka komisie Ing. Martina Brunel. Bez 

pozmeňujúcich návrhov. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí pani MUDr. Michaela Mulera a pán Ing. Rastislav 

Požár. Bez pozmeňujúcich návrhov.  

 

Uznesenie č. 2/7/2023 

Komisia VKVA schvaľuje za zapisovateľku dnešného zasadnutia Ing. Martinu Brunel a za 

overovateľov zápisnice pani MUDr. Michaelu Muleru a pána Ing. Rastislava Požára. 

 

ZA: 5  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

 

 K bodu 3: 

Rozpočet ZUŠ na rok 2024  

 

Pán Müller predniesol návrh na rozpočet obce na rok 2024 za ZUŠ. 93 % nákladov na rozpočet 

tvoria mzdy a odvody. Rozpočet na rok 2024 bude treba navýšiť o výšku odchodného pre 

jedného pedagóga.  

Uznesenie č. 3/7/2023 

Komisia VKVA berie na vedomie informáciu o návrhu rozpočtu obce za ZUŠ.  

ZA: 5   PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 4: 

Správa o výchovno- vzdelávacej činnosti ZUŠ za šk. rok 2022/2023 

 

Správu predniesol riaditeľ ZUŠ p. Müller. Správa bola prerokovaná na zasadnutí Rady školy 

pri ZUŠ Bernolákovo. 

Uznesenie č.4 /7 / 2023 

Komisia VKVA berie na vedomie Správu o výchovno- vzdelávacej činnosti ZUŠ za školský rok 

2022/2023 a odporúča obecnému zastupiteľstvu predložený materiál schváliť.  

ZA: 5   PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 
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K bodu 5: 

 

Návrh na zrušenie uznesenia č. 9/5/2023 z 5. zasadnutia OZ zo dňa 27.06. 2023 - Dohoda 

o zrušení darovacej zmluvy 

Materiál k tomuto bodu predstavili JUDr. Juraj Ďorko, PhD. a zástupca starostu JUDr., Ing. 

Michal Bartók. V prípade, že príde k naplneniu uznesenia bude nutné predmet zmluvy 

(klimatizácie) zmontovať a vrátiť ich rodičovskému združeniu pri MŠ Komenského 1, 

Bernolákovo a to z dôvodu, že zmluva pojednáva o materiálnom dare a nie o finančných 

prostriedkoch. Preto nie je možné občianskemu združeniu vyplatiť náklady, ktoré použilo na 

zakúpenie klimatizačných zariadení. Ďalej by musela obec vynaložiť finančné prostriedky na 

samotné zmontovanie klimatizácií. Z týchto dôvodov obec navrhuje uznesenie č. 9/5/2023 

zrušiť a klimatizácie ponechať v užívaní MŠ.  

Predsedníčka komisie VKVA informovala všetkých prítomných, že komisia ani poslanci OZ 

nemajú kompetencie zasahovať do správy rodičovského združenia pri MŠ Komenského 1, 

Bernolákovo, nakoľko združenie má právnu subjektivitu a nespadá pod kontrolu obecného 

zastupiteľstva. Kontrolu nad vynaloženými finančnými prostriedkami majú výsostne členovia 

rodičovského združenia, ktoré sa riadi schválenými a platnými stanovami (tie sú zverejnené na 

web stránke materskej školy). V prípade, že majú členovia (rodičia) podozrenie na neoprávnené 

nakladanie s financiami združenia, musia sa obrátiť na Revíznu komisiu RZ alebo námietku 

podať na zasadnutí Snemu RZ, ktorý má oprávnenie schvaľovať a kontrolovať činnosť 

združenia.  

Uznesenie č. 5 / 7 / 2023 

Komisia VKVA odporúča obecnému zastupiteľstvu zrušiť uznesenie č. 9/5/2023 z  5. zasadnutia 

OZ zo dňa 27.06. 2023 - Dohoda o zrušení darovacej zmluvy. 

ZA: 4   PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 1 

 

K bodu 6: 

Správa o výchovno- vzdelávacej činnosti MŠ Kondrótova za šk. rok 2022/2023 

 

Predkladaná správa bola prerokovaná na zasadnutí Rady školy pri MŠ Kondrótova, 

Bernolákovo. 

 

Uznesenie č. : 6 / 7 / 2023 

Komisia VKVA berie na vedomie Správu o výchovno- vzdelávacej činnosti MŠ Kondrótova za 

školský rok 2022/2023 a odporúča obecnému zastupiteľstvu predložený materiál schváliť.  

ZA : 5   PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 
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K bodu 7: 

Správa o výchovno- vzdelávacej činnosti MŠ Komenského za šk. rok 2022/2023 

 

Predkladaná správa bola prerokovaná na zasadnutí Rady školy pri MŠ Komenského 1, 

Bernolákovo. 

Uznesenie č. : 7 / 7 / 2023 

Komisia VKVA berie na vedomie Správu o výchovno- vzdelávacej činnosti MŠ Komenského za 

školský rok 2022/2023 a odporúča obecnému zastupiteľstvu predložený materiál schváliť.  

ZA : 5   PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 8: 

Správa o výchovno- vzdelávacej činnosti ZŠ Komenského za šk. rok 2022/2023 

 

Predkladaná správa bola prerokovaná na Rade školy pri ZŠ Komenského 3, Bernolákovo. 

Uznesenie č. : 8 / 7 / 2023 

Komisia VKVA berie na vedomie Správu o výchovno- vzdelávacej činnosti ZŠ Komenského za 

školský rok 2022/2023 a odporúča obecnému zastupiteľstvu predložený materiál schváliť.  

ZA : 5   PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 9: 

Informácia z Rady školy pri ZŠ  - zmena predsedu RŠ 

Predsedníčka komisie VKVA informovala členov, že sa na 16. zasadnutí RŠ pri ZŠ dňa 12. 10. 

2023 vzdala funkcie predsedu Rady školy pri ZŠ Komenského 3 z dôvodu pracovnej 

vyťaženosti. Na zasadnutí RŠ pri ZŠ sa uskutočnila tajná voľba na funkciu predsedu RŠ. Za 

nového predsedu RŠ pri ZŠ bol zvolený Jaroslav Juriga. 

 

Uznesenie: 9 / 7 /2023 

Komisia VKVA berie na vedomie informáciu o zmene predsedu Rady školy pri ZŠ Komenského 

3, Bernolákovo.  

ZA: 5    PROTI: 0    ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu rôzne: 

Areál ZŠ Komenského - otvorenie parkoviska z Chalupkovej ulici – potrebné zabezpečiť 

dopravné značenie. Prebieha komunikácia s dopravným inšpektorátom. Dopravné značenie 

bude v blízkej dobe zabezpečené. Ďalej bude potrebné zabezpečiť betónové kužele (príp. iná 
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forma zábrany) na zaistenie bezpečnosti. Vozidlá totiž neoprávnene vstupujú na trávnatú plochu 

areálu ZŠ z Chalupkovej ulice. 

Prijímanie detí do MŠ – nájsť vhodný spôsob aby prijímanie detí do MŠ bolo transparentné 

a kontrolovateľné. Zabezpečiť kontrolu prijatého VZN, ktoré určuje podmienky a kritériá 

prijímania detí do MŠ. V prípade potreby zahrnúť túto kontrolu do kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky obce pani JUDr. Eve Hroncovej. 

Zástupca starostu informoval komisiu o týchto skutočnostiach: 

1, Zabezpečenie stravy pre školy v obci – na základe návrhu p. Požára, p. Biznárová predloží 

finančnej komisii materiál, v ktorom bude spracovaný počet stravných jednotiek na základe 

čoho bude odhadnutá predpokladaná hodnota zákazky dodávania stravy formou outsourcingu.  

2, Návrh na zahustenie areálu ZŠ Komenského – dostavba školy bude postačujúca na 2 školské 

roky. V roku 2025/2026 už nebude stačiť. Okrem výstavby novej školy treba zvážiť možnosť 

zahustenia areálu na Komenského 3, využiť financie z plánu obnovy a odolnosti. Stavbu riešiť 

suchými procesmi – prefabrikátmi.  

Predsedníčka k tejto téme upozornila aj na možnosť zjednotenia areálov na Komenského 3 

a Komenského 1. Spojiť ZŠ a MŠ, vytvoriť „nultý“ ročník - toto nám umožní prijať viac detí 

do MŠ, všetky deti, ktoré majú odklad by navštevovali nultý ročník ZŠ.   

3, MŠ Kondrótova – budova 1. etapa – vykurovanie tepelnými čerpadlami – jedno tepelné 

čerpadlo má havarijný stav – nefunguje. Pán Požár navrhol preveriť dĺžku záruky a poistenie 

a až ako poslednú možnosť hradiť haváriu z rozpočtu obce.  

4, Odvodnenie budovy MŠ Komenského – je potrebné vybudovať vsakovacie jamy na 

odvedenie vody zo strechy budovy. 

Záver: 

Predsedníčka poďakovala všetkým prítomným a ukončila rokovanie o 19:30 hod. 

 

Za Overovateľov: 

MUDr. Michaela Mulera    v.r. 

Ing. Rastislav Požár    v.r. 

 

Zapísala: Ing. Martina Brunel v.r. 

 

 


